
 

Referat fra møte i menighetsrådet i St. Laurentius 
menighet 16. juni 2025 
 

Deltakere 

Sogneprest Ole Martin Stamnestrø   

Diakon Mang  Marion Clara Norum Spæren   
Urszula Andruchow   Mark Bizimana (til kl. 20.15) 
 Olav Ngyen  
Kapellan Adam Wroblewski Diego Praino 

  
Martin Stolzenbach Olsen    
Jorunn Wolstad    Zivile Juozaitene 
  

 

Forfall: Dolores S. Christensen; Hồ Thị Mỹ Tuyết; Agata Maciejewska; Pawell Piotrowski; 
Antonia Mendes Pereira; Jan Sadlej 

 

Saker Sak 30/25 Godkjenning av innkalling og agenda 
Vedtak  
Innkalling og agenda til møte i menighetsrådet 16. juni 2025 er godkjent   

 
Sak 31/25 Godkjenning av referat fra møte 30. april 2025  

Vedtak 
Referat fra møte i menighetsrådet 30. april 2025 er godkjent   

 
Sak 32/25 Orientering fra administrasjonen 

• Pater Adam flytter til Gjøvik – MR takket p. Adam for innsatsen i menigheten  
• Pater Waldemar Bozek avsløser P. Adam 
• Noen endringer i OKB må påregnes når biskop Bernt fratreder, og bispeembetet 

overtas av biskop Fredrik 
• Bragernes menighetslokaler leies neste år 
• Medarbeidersamtaler i Administrasjonen er fullført 
• Regnskapsrapporten – noen få bilag for 2 år tilbake gjenfinnes ikke. Det vil 

medføre merknader i revisjonsrapporten. Bilagene gjelder inntekter i regnskapet. 
Regnskapsfører har i rapporten kommentert at: «Etter opprydding har vi ikke 
fremlagt dokumentene for balanse konto 1581, beløp 51 235,- kr fra 2022 året». 



Det er med andre ord et inngående beløp på drøyt 50 000,- NOK det ikke er bilag 
for  

• En rekke papirer, inklusive gamle bøker og diverse gjenstander er skadet i 
forbindelse med vannskade i Cappelens gate. Alt som er gjenfunnet er sendt til 
reparasjon. Noe er muligens gått tapt. Saken håndteres av Diakon Mang mot 
forsikringsselskapet 

• Dersom en ønsker å delta på privat messe kan det avtales – ekstramesser 
avholdes blant annet på latin i kirken eller i kapellet. Marion Spæren er 
kontaktperson 

• Konsekrasjonskorsene i kirken er tatt ned for restaurering hos gullsmed 
• Lysestaker og alle tekstiler er oppgraderte – p. Ole Martin takker for de som har 

tatt ansvar for arbeidet 
 
Sak 33/25 Evalueringer  

• Markering av p. Adams jubileum – veldig god stemning og veldig samlende 
• Gjennomføring av 17. mai – flott arrangement som anbefales gjentatt; arrangørene 

berømmes 
• Gjennomføring av konfirmasjon – Biskop Fredrik var godt fornøyd med avviklingen; 

gode tilbakemeldinger i øvrig  
• Gjennomføring av 1. kommunion – bare på polsk og litauisk – alt virker OK. 

Deltakerne fornøyde 
• Gjennomføring av rosenkransandakter – ikke så mange deltagere, men dog flere enn 

det som oppleves på hverdagsmesser. Etter anbefaling fra p. Ole Martin avholdes 
lesning bare på norsk. Det foreslås å avholde «mai-andakter» neste år 

• Arrangementet «internasjonal dag» 1. pinsedag – messen i kirkerommet hadde 
trange forhold, grunnet mange deltakere. Anbefales bruk av AV-hjelpemidler neste år, 
men folk må også inviteres inn, idet det var god plass - MR foreslår bruk av 
kirkeverter for å få fylt kirkerommet tilstrekkelig. Fellesarrangementet vurderes å være 
vellykket, enkelte har etterlyst et tydeligere program om ansvar, fremdrift og roller. Det 
er viktig at deltakere som bistår med underholdning, at de har tidlig planlegging. 
Været er vanskelig å planlegge – regn satte stopper for aktiviteter. Det foreslås å 
fastsette datoer tidligst mulig, så arrangementer har tilstrekkelig tid klargjøring. Det er 
imidlertid avholdt flere planleggingsmøter mellom St. Laurentius og Bragernes 
menigheter. Det understrekes at alle inntekter fra boder rettes til kirken, og at alle 
utlegg må dokumenteres via bilag, herunder at det må være tydelig hva som er 
private innkjøp og hva som er knyttet til et avtalt arrangement. Primært bør IKKE 
private innkjøp blandes inn med innkjøp av varer til avtalt arrangement. Overskudd 
etter dagen går til fornyelse av kirkeorgelet. Inntektene ble tilsammen mer enn 
24 000,- NOK. Det takkes for alle som bidro på dagen 

• «Vi&Valdi» konsert 15. juni – høyt nivå på det musikalske; mindre karakter av 
musikkandakt enn forrige konsert; obs at program skal godkjennes av sogneprest. 
Mange fine kommentarer om konserten – god vekselvirkning mellom flygel og sang. 
Flere «faste» tilskuere. Arrangørene er fornøyde 

Sak 34/25 Aktiviteter frem mot sommeren  

• Corpus Christi fest – sammenfaller med 1. kommunionsdag, søndag 22. juni. Bra 
med utendørs prosesjon etter messer. Detaljer om rekkefølge og innhold ble 
drøftet i møte. Mang kontakter ansvarlige for de nasjonale grupper og drøfter 



rekkefølge på altre, ønskelig at gruppene synger på morsmål: tantum ergo etc. 1. 
kommunionsbarna må stilles opp rett etter kommunionsutdelingen 

• Grillfest for aktive medlemmer i menigheten – avholdes i tråd med rutiner fra 
tidligere år; oppgaver fordelt; dato settes til 27. juni kl. 19 etter Jesu hjerte fest – 
se under 

• Høymesse for Jesu hjerte fest er den 27. juni  

 

Sak 27/25 Muligheter for leker til barn 

I menighetsrådets møte 30. april behandlet man en henvendelse fra Ragnhild Moslet 
Egeberg om muligheter for å ha leker til barn i menighetslokalene. Da det allerede leker i 
kasser tilgjengelig i menighetslokalet, var menighetsrådet usikker på hva behovet for 
leker begrunnes i. Det ble avtalt at sekretær innhentet supplerende informasjon fra 
Egeberg.  

I samtale med Egeberg ble belyst ønsket om at lekene til barn er tilgjengelige, i 
særdeleshet når det er kirkekaje, for eksempel. Det er ikke kjent hvor lekene fremfinnes 
i menighetens lokaler, og både barn og unge som deltar i kirkekajen sammen med 
foresatte kan tidvis oppleve tiden som lang, og til dels kjedelig. Det er også ønsket en 
gjennomgang av dagens lekebeholdning, for å ha vurdert behovet for supplement til flere 
aldersgrupper – også unge. Det kan vurderes om foresatte kan aktivere sine mindre barn 
i påvente av messens avslutning – hvor flere blir rastløse. 

I forbindelse med samtalen ble følgende momenter belyst: 

• Leder av kirkekaje den på de aktuelle dager er ansvarlig for at leker etc. er 
innsamlet etter kirkekajen 

• Det etableres liten rutine som beskriver hvor kassen med leker finnes, og hvor de 
skal hensettes etter bruk 

• Det gjennomgås og vurderes mulighet for supplering av leker etc. slik at de har 
interesse for flere aldersgrupper 

Innspillene ble diskutert og synspunkter avveid i lys av praktiske implikasjoner   
 

Konklusjon 
Menighetsrådet ber Ragnhild Egeberg presentere et praktisk forslag til hvordan man 
kan organisere tilgang til leker for barn, rydding etc. Menighetsrådet anser at ansvar 
for forvaltning, utdeling og opprydding etter bruk av leker er uforenlig med rollen 
som leder for kirkekajen 

 
 
Sak 35/25 Patronatfest 
Festdagen er vanligvis siste eller 4. søndag i august. Dato for patronatfest fastsettes til 
10. august, ettersom det liturgisk sammenfaller med St. Laurentius’ dag 



 

Sak 36/25 Nøkler og sikkerhetsrutiner 
Mange aktive grupper – det tas bra ansvar. Ved gjennomgang i kirken ved enkelte 
anledninger er det funnet ulåste dører og stearinlys som var tent uten tilsyn. Det er 
samtidig ulike nøkler til ulike rom og kontorer. 
 

Konklusjon 
Menighetsrådet henstiller til alle grupper at man er nøye med å sikre at dører er låst, 
lys er avslått og stearinlys er slukket før man forlater bygget etter et arrangement 

 
Sak 37/25 Informasjoner 

• Blomster i/rundt kirken – i den romerske ritus er tilstedeværelse av blomster 
regulert; mye teologi rundt dette tema. Unngå potteplanter og plastblomster. Det 
oppfordres til at menigheten konsulterer Kirken før utsettelse av planter. Per nå 
opprettholdes dagens praksis med blomster 

• Solskjerming – god ejekt; positive er til tiltaket 
• Status Orgelet – p. Ole Martin har innhentet informasjon om hvilke orgler som 

passer til hvilket rom. Noen kommer til å gjøre en gjennomgang av dagens orgel, 
med tanke på å opprettholde teknisk funksjon, i påvente av eventuelt senere 
anskajelse. Sammen med p. Ole Martin har Domorganist Otto Christian Odland 
– tilknyttet Norsk orgelkonsulentforening - hatt befaring. P. Ole Martin og kommer 
senere med mer informasjon om hva som er identifisert tilgjengelig av egnete 
orgler, samt hvordan det bør plasseres i rommet. Menighetsrådet anbefaler at det 
opprettes en bankkonto for innsamling til nytt orgel. Det gjøres oppmerksom på 
at dagens orgel kan selges videre, men er ikke egnet i dagens kirkerom.  

 

Eventuelt 

• Neste møte i menighetsrådet - 25. august etter kveldsmessen 
• KirkekaOe - Det er god oversikt over hvem i de nasjonale grupper som har ansvar 

for kirkekajen. Det er behov for at rutiner følges og det bemerkes at de er 
oppslått. Personer som ikke er behørig instruerte bør ikke betjene 
kjøkkenmaskiner. Gruppeledere oppfordres til å sikre at medlemmer av gruppen 
følger oppslåtte rutiner, eventuelt tilby opplæring i bruk hvis ønskelig 

• Utleie av lokaler – Diakon Mang fikk innspill til rutiner for utleie 
• Orientering fra Caritas – 8 prosjekter på gang, 2 gjennomført. 16 frivillige. Søkt 

diverse tilskudd. Noen er avslått, men en rekke er innvilget. Neste uke er planen å 
tilsette fremtidig leder for Caritas Drammen. Orientering fra Caritas Drammen 
settes opp som fast punkt i fremtidige møter i menighetsrådet 

o Caritas-søndag 28. september 



• Olav Ngyen har vært i samtale på mulig katolsk skole i Drammen dersom det blir 
nytt/annet bygg i Capjonsgate. Det vurderes at det vil gi en god utnyttelse av 
eventuelle fremtidige lokaler. Menighetsrådet takker for innspill, men 
understreker at det er mange forhold som vi ikke er kjent med per nå 
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